



INFO 191 / 2021

PHOTOMEETING – CONGRES – ASSEMBLEE GENERALE

PHOTOMEETING – CONGRESS – GENERAL ASSEMBLY

Compte tenu de la situation sanitaire internationale due à la pandémie, le CD de la FIAP est obligé d'annuler le prochain Photomeeting à Oman, afin de protéger la santé de nos auteurs. Le CD va analyser de nouveau la situation globale au mois d'octobre 2021 afin de décider si la réalisation d'un Congrès ou d'un photomeeting sera possible pendant la première ou la deuxième moitié de l'an 2022. **L'Assemblée Générale annuelle se fixe pour le samedi 11 décembre 2021 et elle aura lieu par téléconférence.**

Taking into account the international health situation due to the pandemic, the FIAP BoD is obliged to cancel the next Photo meeting in Oman, in order to protect the health of our authors. The BoD will analyze the global situation again in October 2021 in order to decide whether the realization of a Congress or a photo meeting will be possible during the first or the second half of the year 2022. **The Annual General Assembly is scheduled for Saturday, December 11, 2021 and will take place by teleconference.**